
Referat fra møde d. 10-01-2022 
 

Tilstedeværende: Jeanette, Tina J, Kim, Michael, Peter, Tina, Kristina og Louise (FFPT)  

Nyt Fra FFPT: Den nuværende projektperiode udløber om et år og derfor bliver der arbejdet på den 

boligsociale fremtid. Alle tre parter i FFPT ønsker fortsat boligsocialt arbejde i en eller anden form 

og hvordan arbejdes der nu på. Afdelingsbestyrelsen giver udtryk for en bekymring for, at 

aktiviteter vil gå i stå og kontakten til beboere vil blive sværere, hvis FFPT ikke er på Stadion Allé.  

Fokuspunkter i år: Beboerrådgivning fungerer godt og bliver brugt, Pavillonen har de været glade for at 

bruge særligt i sommertid, Beboerne bruger det også flittigt og der bliver snakket på tværs under den, der 

er dog tvivl i forhold til ansvar osv. ved blæsevejr/storm.  

Vi vil gerne i samarbejde med FFPT have besøg af politi, hjemmeværn mm. igen.  

 

Nyt fra afdelingen:   

Angående prioriteringsliste ville Tina have snakket med Erik i sidste uge men grundet sygdom har hun ikke 

gjort det endnu. Hun vil tage fat i Erik inden næste møde.   

Der er ikke fundet ud af noget omkring fastelavn endnu. Dette tages op til næste møde. 

 

Nyt fra administrationen:  

Fremover skal vi huske at kalde det for afdelingsbestyrelses møde, ikke afdelingsmøde. 

 

Nyt fra beboere:  

Intet nyt.  

 

Fremtidige Aktiviteter:  

Fastelavn. 

 

Eventuelt: Kunne man lave en seddel eller noget lignende (til opgangen) som de har i FFPT så beboerne 

lærer os at ´kende´ og ved hvem de skal komme til. Evt. åbent hus med kaffe så folk kan komme forbi. Vi 

tænker over det til næste gang hvor vi tager en beslutning. 



 

Til Næste møde: D. 7. februar 2020. Planlæggelse af fastelavn, Seddel om afdelingsbestyrelse og åbent hus. 


